

# 中国合格评定国家认可委员会实验室认可证书

(注册号: CNAS BL0065)

兹证明:

长沙海关技术中心生物安全二级实验室

#### 湖南省长沙市星沙经济开发区人民东路二段 199 号, 410004

符合 CNAS-CL05:2009《实验室生物安全认可准则》(包括《病原微生物实验室生物安全管理条例》相关规定和 GB19489:2008《实验室 生物安全通用要求》)关于生物安全二级实验室的相关要求,予以认可。

生效日期: 2020-01-13

截止日期: 2025-01-12

初次认可: 2015-01-13

中国合格评定国家认可委员会授权人



中国合格评定国家认可委员会(CNAS)经国家认证认可监督管理委员会(CNCA)授权,负责实施合格评定国家认可制度。CNAS是国际实验室认可合作组织(ILAC)和亚太认可合作组织(APAC)成员。



#### China National Accreditation Service for Conformity Assessment

### LABORATORY ACCREDITATION CERTIFICATE (Registration No. CNAS BL0065)

## **BSL-2 LAB** of Technology Center of Changsha Customs District

No.199, Section 2, Renmin East Road,

Xingsha Economic Development Zone, Changsha, Hunan, China

is accredited to CNAS-CL05:2009 Accreditation Criteria for Laboratory
Bio-safety (Including GB19489:2008 Laboratories — General
Requirements for Bio-safety and the relevant requirements of Regulations
on Administration of Bio-safety in Pathogenic Microorganism Laboratories)
as BSL-2 laboratory.

Effective Date: 2020-01-13

Expiry Date: 2025-01-12

Date of Initial Accreditation: 2015-01-13

Signed on behalf of China National Accreditation Service for Conformity Assessment



China National Accreditation Service for Conformity Assessment (CNAS) is authorized by Certification and Accreditation Administration of the People's Republic of China (CNCA) to operate the national accreditation schemes for conformity assessment. CNAS is a member of the International Laboratory Accreditation Cooperation (ILAC) and the Asia Pacific Accreditation Cooperation (APAC).